
  

 

STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA Protokoll över styrelsemöte 

HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f. 36/2020 

 

Tid 07.12.2020 kl. 08:00 

Plats Styrelserummet 

 

Närvarande Felix Anderson 

Sara Forsberg 

Frida Stenbacka 

Lisa Niemistö 

Camilla Lehtinen 

Jonatan Ekman 

Lina Svensson 

Michelle Sjöstrand (Närvarande från 08.32) 

Emil Ekman 

Julius Åstrand 

Ville Toivari 

Jonas Jansson 

Emilia Sparf 

Angelina Mattbäck 

Lydia Nysten 

Robin Eriksson 

Joakim Andersson 

Kia Stenbacka 

Johannes Lövdahl 

 

1 § MÖTETS ÖPPNANDE 

 

Mötet öppnades kl. 08:13. 

 

2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET 

 

Konstaterades. 

 

3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 

 

Föredragningslistan godkändes i sin helhet. 

 

4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT 

 

Beviljades till styrelse 2021. 

 

5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

 

Föregående protokoll godkändes. 

 

6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN 

 

Felix Anderson  

● Stysseskolning 



  

● Fullmäktige aftonskola 

● Universitetskollegie möte  

● Universitetskollegie möte 

● Virtuell årsfest 

 

Sara Forsberg  

● Virtuell årsfest 

● Stysseskolning 

 

Frida Stenbacka 

● Virtuell årsfest 

● Stysseskolning 

 

Lina Svensson  

● OVVS möte 

● Universitetskollegie möte 

● Virtuell årsfest 

● Stysseskolning 

 

Camilla Lehtinen  

● Virtuell årsfest 

● Stysseskolning 

 

Michelle Sjöstrand 

● Virtuell årsfest 

● Stysseskolning 

 

Jonatan Ekman 

● Virtuell årsfest 

● Stysseskolning  

 

Emil Ekman 

● Virtuell årsfest 

● Stysseskolning 

 

Julius Åstrand 

● Virtuell årsfest 

● Stysseskolning 

 

Lisa Niemistö  

● Virtuell årsfest 

● Stysseskolning 

 

7 § UTBILDNINGSPOLITIK 

 

Diskussion om senaste OVVS möte, en eventuell Casebook, och hur vi ska göra med 

utbytesstuderandenas lånade saker när de kommer. 

 

8 § STUDIESOCIALT 

 



  

En enkät om gulishösten ska hållas, diskussion angående årets gulisutmanare, supergulisar 

och liknande. 

 

9 § EKONOMI 

 

Fullmakterna är nu i skick. Diskussion kring de märkliga insättningarna. 

 

10 § NÄRINGSLIV 

 

EY och Teatro har ännu inte svarat. Avtalet med the Club har gjorts.  

 

11 § NÖTTE 

 

Publicering idag för Nötte. 30 exemplar ska printas. Julkorten ska fixas.  

 

12 § PROJEKT 

 

Årsfesttygväskor ska beställas. Diskussion kring styrelsens gemensamma kväll.  

 

13 § CELLA NOVA 

 

Lördagens bokning gick bra. 

 

14 § INFO & WEBB 

 

Skolningen av webben blir via Teams.  

 

15 § PROGRAM 

 

Diskussion kring alkoholförsäljningen vid Cella samt bäst före datumen. 

 

16 § INBJUDNINGAR  

 

Inga inbjudningar. 

 

17 § AKTUELLT  

 

Rektorskaffe 

Tisdag 9.00 

 

UF möte 

Onsdag 16.00. 

 

18 § ÖVRIGA ÄRENDEN 

 

Styrelseskifte 

Diskuterades. 

 

 

19 § NÄSTA MÖTE  

 



  

Nästa styrelsemöte hålls måndag 14.12.2020 kl. 08:00 i styrelserummet. 

 

20 § MÖTETS AVSLUTANDE  

 

Mötet avslutades kl. 09:28 

 

 

 

 

 

  

Felix Anderson Lina Svensson  

Ordförande Sekreterare 

 


